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Bemutatkozás és motiváció 

Horváth Luca vagyok, 1994. január 4-én láttam meg a napvilágot Budapesten. Középfokú 

tanulmányaimat a Szinyei Merse Pál Gimnáziumban folytattam francia tagozaton, matematika és 

fizika fakultációval. Gimnázium éveim alatt az Erdős Pál Matematika Tehetséggondozó Iskola 

tagja voltam. 2012-ben érettségiztem, ebben az évben nyertem felvételt az ELTE TTK 

matematika alapszakjára, ahol alkalmazott matematika specializáción végeztem. Az alapszak során 

elvégeztem egy filozófia minort is. Tettem egy rövid kitérőt az ELTE matematika és média-, 

mozgókép- és kommunikáció osztatlan tanárszakjára, amit ott hagytam, miután elsőkézből 

tapasztaltam a tanári munka nehézségeit, rádöbbentem, hogy nem lennék alkalmas jó középiskolai 

tanárnak, mivel hiányzik belőlem a szükséges pedagógiai érzék. Végül az ELTE GTI (ma már 

GTK) pénzügy mesterszakán végeztem pénzügyi matematika és befektetéselemző specializáción. 

Jelenleg óraadó oktató vagyok a BME VBK-n és van egy negyedrész vállalkozásom.  

A Hallgatói Alapítványban 2013 óta végzek önkéntes munkát. Azt gondolom, hogy jól 

ismerem a működését, céljait és helyzetét. Az elmúlt évek során az Alapítvány fontos szerepet 

kapott az életemben, fontos számomra, hogy fennmaradjon, hisz nagyon sok remek ember 

fektetett bele végtelen munkát, amit kötelességünk tovább vinni, ezért pályázom most kuratórium 

elnökének. Szeretném jelezni, hogy áprilisban Jeges Viktor kérésére nemet mondtam, mivel azt 

gondolom, hogy sokkal jobb lenne egy olyan elnök, aki nem csak szereti az Alapítványt, hanem 

kellő idővel rendelkezik, sajnos ilyen jelöltet tudomásom szerint nem sikerült találni. Én az egyik 

feltételt tudom biztosítani, hogy végtelenül szeretem a Hallgatói Alapítványt, viszont sok szabad 

idővel nem rendelkezem, ezért megválasztásom esetén komoly szervezést fog igényelni, hogy 

minden kötelességemet el tudjam látni, de ezt vállalom. 

Célok 

 Korábban a Hallgatói Önkormányzat elnökeként azt tűztem ki célul, hogy a Hallgatói 

Alapítvány élje meg a 30. születésnapját. Megválasztásom esetén azt fogom megfogadni, hogy az 

Alapítvány legalább addig éljen, amíg én betöltöm a 30. születésnapomat.  

 Véleményem szerint elsődleges feladat, hogy az Alapítvány struktúrát váltson, el kell érni, 

hogy a havi kiadás szummája nulla közeli értékű legyen. A rendezvényszervezés során arra kell 

törekedni, hogy a legalább nullás események kerüljenek megszervezésre. Továbbra is szeretném, 

hogy ha a vírushelyzet engedi, akkor megrendezésre kerüljenek a következő rendezvények: 5vös 



5km, Überfúzió, ICE, külföldi utazások, továbbá minden eseményre nyitott vagyok a Hallgatói 

Önkormányzat felé abban az esetben, ha sikerül megfelelő költségvetést kialakítani. Van néhány 

új/régi ötletem, de ezeket mindenképpen szeretném megtárgyalni a Hallgatói Önkormányzattal, 

mivel elismerem, hogy nem tudom milyen rendezvényekre van szüksége a mai fiatal 

egyetemistáknak.  

 Az érettségi előkészítőink újraindítása, ehhez egy komoly kommunikációs terv szükséges, 

és muszáj elkezdeni a hirdetést már októberben, hogy 2022 februárjában megfelelő létszámmal 

tudjanak startolni.  

 Elengedhetetlennek tartom, hogy az Alapítvány honlapját és levelezését helyre rázzuk, 

hisz ma már ezek elengedhetetlennek a jó működéshez. Szerencsére a honlapot Ungi Balázzsal 

ketten is helyre tudjuk pofozni, mivel rendelkezünk ehhez megfelelő tapasztalattal. 

 Fontosnak tartom, hogy napra készek legyünk a civil szervezetek számára kiírt 

pályázatokkal, hogy növelni tudjuk sikeres pályázataink számát. 

 Az elsődleges feladatnak azt tekintem, hogy az Alapítvány helyzetét stabilizáljuk, mert 

sajnos az elmúlt 1,5 év ez a szervezetet se kímélte meg. Fontosnak tartom, hogy a különböző 

anyagi tartozásainkat piorizáljuk, és minél hamarabb elkezdjük törleszteni. 

Záró gondolatok 

 Megválasztásom esetén nincs kimondott dátum, hogy meddig vállalom ezt a nemes 

feladatot. Ha valaki érez magában potenciált, hogy szívesen lenne valamikor a Hallgatói 

Alapítvány elnöke, akkor beszéljünk, minden segítséget megadok, amit csak tudok. Tisztelt 

Küldöttgyűlés, gyertek a Hallgatói Alapítványban önkénteskedni! 

Budapest, 2021. szeptember 4. 

 

 

Horváth Luca 

+20/259-9364 

holuaat@gmail.com 

 


